
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

10 лютого 2016 року                         м. Черкаси                                              № 1

    

      

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій  -   6  

На засіданні присутні  -     5 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова  комісії – Кравцова Н.О. 

 

Члени комісії: Бойко В.В., Воронов С.П., Коваленко О.А., Костюченко В.О.            

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені:  

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник управління організаційно-

правового та інформаційного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

Будник 

Олександр Володимирович 

 

 

- 

заступник директора Регіонального 

управління Державної спеціалізованої 

установи «Державний фонд сприяння 

молодіжному житловому будівництву» 

Вдовіченко  

Вікторія Володимирівна 

- заступника начальника відділу інвестиційної 

діяльності та міжнародного співробітництва 

Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

Височин 

Валерій Петрович 

 

- директор КП «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» 

Веретільник 

Володимир Михайлович 

- голова Черкаської обласної організації 

ветеранів 

Волошин 

Олександр Олександрович 

- в.о. директора комунальної установи 

Черкаської обласної ради "Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я населення 

"Спорт для всіх " 



Данилевський 

Валерій Вікторович 

- директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектором ефективності 

використання майна управління майном 

обласної комунальної власності 

Жаботинський 

Володимир Петрович 

- керівник ОКП «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального  

розвитку облдержадміністрації 

Качуріна 

Олена Леонідівна 

- керівник КП «Аеропорт Черкаси» 

Ніколенко 

Валентина Максимівна 

- в.о. генерального директора КП «Фармація» 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

 

- 

завідувач сектором орендних відносин 

управління майном обласної комунальної 

власності 

Ткаченко  

Володимир Тарасович 

- голова Черкаської обласної організації 

Національної спілки письменників України 

Чаплюк 

Лілія Федорівна 

 

 

- голова Черкаської обласної організації  

Всеукраїнської організації інвалідів «Союз 

організацій інвалідів України»  

В роботі засідання взяли участь: голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович, перший заступник голови обласної ради Тарасенко 

Валентин Петрович, представник потенційного орендаря «Черкаси Фармація» 

Райтер Віталій Михайлович. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про обрання заступника голови постійної комісії. 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

-  голова постійної комісії 

 

2. Про обрання секретаря постійної комісії. 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

-  голова постійної комісії 

 

3. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2016 рік.  (див. матеріали 3 сесії, стор.1 та програма ) 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального  

розвитку облдержадміністрації 

4. Про стан виконання рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-3/VI «Про 

цільову програму «Впровадження в Черкаській області проекту Програми 

розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) та Європейського Союзу 

(ЄС) «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, фаза – II» на 2011 – 2014 

роки». (див. інформацію ) 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального  

розвитку облдержадміністрації 



5.  Про цільову програму «Впровадження в Черкаській області проекту 

Європейського Союзу (ЄС) та Програми розвитку Організації Об’єднаних 

Націй (ПРООН) та «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, фаза – III» 

на 2015 – 2018 роки». (див. матеріали 3 сесії, стор.10-26, з доповненням) 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального  

розвитку облдержадміністрації 

6. Про оренду цілісного майнового комплексу Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація» (див. окремий проект рішення). 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном 

обласноїї комунальної власності 

 - 

 

 в.о. генерального директора КП 

«Фармація» 

7. Питання управління  майном обласної комунальної власності. 

7.1. Про прийняття військового майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селиш, міст Черкаської області. (див. питання 

управління майном обласної комунальної власності, стор.1-2 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.2. Про передачу майна комунальної власності. (див. питання управління 

майном обласної комунальної власності, стор.3 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.3. Про списання майна комунальної власності. (див. питання управління 

майном обласної комунальної власності, стор.5-11, з доповненням ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.4. Про оренду комунального майна бюджетними установами.                              

(див. питання управління майном обласної комунальної власності, стор.12,                               

з доповненням) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.5. Про оренду майна комунального підприємства «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності».                 

(див. питання управління майном обласної комунальної власності, стор.14,                                

з доповненням ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.6. Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI.                     

(див. питання управління майном обласної комунальної власності, стор.16 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.7. Про встановлення  пільгової орендної плати на 2016 рік.               

(див. питання управління майном обласної комунальної власності, стор.18-20 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 



7.8. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати. 

(див. питання управління майном обласної комунальної власності, стор.21,                               

з доповненням ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.9. Про реорганізацію Чигиринської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату I-II ступенів Черкаської обласної ради. (див. питання 

управління майном обласної комунальної власності, стор.23-26 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.10. Про зміну найменування та затвердження статуту у новій редакції 

Смілянської спеціальної загальноосвітньої школи –інтернату Черкаської 

обласної ради. (див. окремий проект рішення ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.11. Про зміну найменування Бабанської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату Черкаської обласної ради та затвердження Статуту.                     
(див. окремий проект рішення ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.12. Про внесення змін до рішень обласної ради.  (див. питання 

управління майном обласної комунальної власності, стор.27-29 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.13. Про внесення змін до рішення обласної ради від 27.12.2013                         

№ 27-12/VI «Про передачу та списання майна обласної комунальної 

власності».  (див. окремий проект рішення ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.04.2011                      

№ 5-27/VI  «Про делегування повноважень голові обласної ради». (див. окремий 

проект рішення ) 
Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

7.15. Про призначення Волошина О.О. директором комунальної  

установи Черкаської обласної ради  «Черкаський обласний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх». (див. питання управління майном обласної 

комунальної власності, стор.30 ) 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласноїї 

комунальної власності 

 

 

8. Про Положення про постійні комісії обласної ради. (див. окремий проект 

рішення ) 
Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник управління організаційно-

правового та інформаційного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 



9. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики на 2016 рік.                               
(див. інформацію) 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

-  голова постійної комісії 

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

Кравцову Н.О., яка запропонувала обрати заступником голови постійної 

комісії Коваленка Олександра Анатолійовича. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Бойко В.В., Воронов С.П., 

Коваленко О.А., Костюченко В.О. 

 

ВИРІШИЛИ: обрати заступником голови постійної комісії обласної ради                      

з  питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

Коваленка Олександра Анатолійовича. 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ - 0. 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 Кравцову Н.О., яка запропонувала обрати секретарем голови постійної 

комісії Воронова Сергія Павловича. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Бойко В.В., Коваленко О.А., 

Воронов С.П., Костюченко В.О. 

 

ВИРІШИЛИ: обрати секретарем голови постійної комісії обласної ради                    

з  питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

Воронова Сергія Павловича. 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

«Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2016 рік» та визначені програмою основними пріоритетними напрямами 

розвитку області у 2016 році. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 1). 

Доповідач зазначив, що проект програми враховує  комплекс заходів, 

спрямованих в значній мірі, на розвиток і модернізацію основних галузей 

виробничої та соціальної сфери, підвищення конкурентоспроможності 

економіки області, зниження енергозатрат виробництва, посилення 

соціального захисту населення, зниження рівня безробіття. Фінансування 

заходів і проектів Програми планується здійснювати за рахунок коштів 

Державного Фонду регіонального розвитку, державного та місцевих бюджетів 

у межах бюджетних призначень на відповідний рік, а також за рахунок коштів 

інвесторів, які залучаються до реалізації конкретних інвестиційних проектів та 



виконання програм, міжнародних фінансових організацій, інших джерел, не 

заборонених чинним законодавством. 

Виконання програми сприятиме перетворенню економіки області на 

більш конкурентоспроможну, за рахунок як прямих так і внутрішніх 

інвестицій у перспективні сектори, стимулювання розвитку підприємництва, 

ефективному використанню природних ресурсів, що в кінцевому результаті 

матиме позитивний вплив на підвищення експортного потенціалу місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н. О. запропонувала підтримати проект рішення                                

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 2). 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Вдовіченко В. В., яка поінформувала членів комісії про стан виконання 

програми «Про цільову програму «Впровадження в Черкаській області 

проекту Програми розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) та 

Європейського Союзу (ЄС) «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, 

фаза – II» на 2011 – 2014 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 

13.09.2011 № 8-3/VI. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 4). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р. В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                     

«Про цільову програму «Впровадження в Черкаській області проекту 

Європейського Союзу (ЄС) та Програми розвитку Організації Об’єднаних 

Націй (ПРООН) та «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, фаза – III» 

на 2011 – 2014 роки».  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 5). 

 

  В обговоренні взяли участь: Воронов С.П., Вельбівець О.І., Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 



 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 6). 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

 Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Райтер В.М., Кравцова Н.О., 

Коваленко О.А., Костюченко В.О., Бойко В.В., Воронов С.П., Ніколенко В.М. 

 

Райтер В.М. запропонував змінити термін надання в оренду цілісного 

майнового комплексу Черкаського обласного комунального підприємства 

«Фармація»  з 5 років на 10 років.  

 

Члени комісії запропонували підтримати проект рішення із 

запропонованими змінами та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 8). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.1. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

прийняття військового майна у спільну власність територіальних громад сіл, 

селиш, міст Черкаської області». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 10). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.2. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу майна комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 11). 

 



В обговоренні взяли участь:Тарасенко В.П., Кравцова Н.О., Вельбівець О.І., 

Дудник Н.Д. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 12). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.3. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

списання майна комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 13). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І., Дудник Н.Д. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати пропозиції комунальних 

підприємств «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності», Черкаського академічного обласного українського 

музично-драматичного театру ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради та 

комунального закладу «Обласний дитячий санаторій «Зміна» Черкаської 

обласної ради щодо списання майна комунальної власності.  

Підготувати проект рішення щодо списання майна комунальної власності 

в новій редакції та внести на розгляд президії та сесії обласної ради. 

 А також доручити управлінню майном обласної комунальної власності: 

готувати фото, відео та інші матеріали до питань, що пропонуються до 

розгляду на засіданнях постійної комісії та сесіях обласної ради з метою 

своєчасного та об’єктивного прийняття рішень; 

 рекомендувати створити комісію з розгляду пропозицій щодо надання 

дозволу на списання основних засобів, що перебувають на балансі 

комунальних підприємств, установ, закладів до складу якої входитимуть 

депутати обласної ради та члени постійної комісії з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 14). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.4. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

оренду комунального майна бюджетними установами». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 15). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Височин В.П. 

 



Кравцова Н.О. порекомендувала внести до проекту рішення «Про оренду 

комунального майна бюджетними установами» доповнення: 

пункт  1 доповнити абзацом 1.4. такого змісту: 

«Головному управлінню Державної  казначейської служби України у 

Черкаській області, приміщення корисною площею 737,7 кв.м., загальною 

площею 1165, 57 кв.м. та підвальне приміщення загальною площею 33,5 кв.м. 

в адміністративній будівлі за адресою: м. Черкаси, бульвар Шевченка, 185». 

Підтримати проект рішення із запропонованим доповненням та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 16). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.5. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

оренду майна комунального підприємства «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності»». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Височин В.П., Воронов С.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 18). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.6. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна 

обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої 

рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 19). 

 

В обговоренні взяли участь: Будник О.П., Кравцова Н.О., Воронов С.П., 

Нелезенко Н.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала вважати недоцільним внесення доповнення 

до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу щодо Черкаського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» та розгляд 

питання на сесії обласної ради. 

 



ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 20). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

   

7.7. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

встановлення  пільгової орендної плати на 2016 рік». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 21). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І.,  Воронов С.П.,  

Костюченко В.О., Нелезенко Н.П.  

 

Костюченко В.О. запропонував доручити  директору КП «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

Височину В.П. і начальнику управління майном обласної комунальної 

власності Ковалю С.В. надати пропозиції щодо оренди приміщень на 

пільгових умовах обласній організації «Захист дітей війни». 

Вельбівець О.І. та члени комісії запропонували доручити директору                         

КП «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» Височину В.П. і начальнику управління майном обласної 

комунальної власності Ковалю С.В. підготувати  пропозиції щодо надання в 

оренду приміщень організаціям та установам, які орендують приміщення 

комунальної власності за адресою: м. Черкаси, вул. Хрещатик, 219 не в 

центральній частині міста, а вивільнені приміщення запропонувати для 

передачі в оренду комерційним структурам. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 22). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.8. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 23). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П., Вельбівець О.І., 

Тарасенко В.П, Бойко В.В. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала внести до проекту рішення «Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати» доповнення: 

пункт  1 доповнити абзацом 7 такого змісту: 

«комунальне підприємство «АТП Черкаської обласної ради» 



Підтримати проект рішення «Про часткове звільнення від сплати 

надходжень від орендної плати» із запропонованим доповненням та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 24). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

7.9. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

реорганізацію Чигиринської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату I-

II ступенів Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 25). 

 

В обговоренні взяли участь: Данилевський В.В., Кравцова Н.О., 

Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 26). 

 

  „За“ -  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.10. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

зміну найменування та затвердження статуту у новій редакції Смілянської 

спеціальної загальноосвітньої школи –інтернату Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 27). 

 

В обговоренні взяли участь: Данилевський В.В., Кравцова Н.О., 

Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 28). 

 

  „За“ -  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

7.11. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

зміну найменування Бабанської спеціальної загальноосвітньої школи-

інтернату Черкаської обласної ради та затвердження Статуту». 

 



 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 29). 

 

В обговоренні взяли участь: Данилевський В.В., Кравцова Н.О., 

Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 30). 

 

  „За“ -  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

7.12. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішень обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 31). 

 

В обговоренні взяли участь: Тарасенко В.П., Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 32). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

7.13. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 27.12.2013 № 27-12/VI «Про 

передачу та списання майна обласної комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 33). 

 

В обговоренні взяли участь: Тарасенко В.П., Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 34). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 



7.14. СЛУХАЛИ: 

 Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-27/VI «Про 

делегування повноважень голові обласної ради». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 35). 

 

В обговоренні взяли участь: Тарасенко В.П., Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

 

Кравцова Н.О. внесла пропозицію вважати недоцільним внесення змін до 

рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-27/VI «Про делегування 

повноважень голові обласної ради» та розгляд питання на сесії обласної ради, 

а начальнику управління майном обласної комунальної власності Ковалю С.В. 

контролювати терміни дії контрактів з керівниками комунальних підприємств, 

установ, закладів та своєчасно готувати матеріали для розгляду на засідання 

постійної комісії. 

Також Наталія Олегівна запропонувала начальнику управління майном 

обласної комунальної власності Ковалю С.В. залучати депутатів обласної 

ради, зокрема, членів постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики до участі в нарадах при 

розгляді щоквартальних звітів керівників підприємств, установ, закладів, що 

входять до сфери управління обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 36). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

7.15. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення Волошина О.О. директором комунальної  установи Черкаської 

обласної ради  «Черкаський обласний центр фізичного здоров’я населення 

«Спорт для всіх». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 37). 

 

В обговоренні взяли участь: Тарасенко В.П., Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 38). 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Бреус О.В., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

Положення про постійні комісії обласної ради». 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 39). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 40). 

 

  „За“ -  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка ознайомила членів комісії з планом роботи постійної 

комісії обласної ради з питань комунальної власності, підприємництва та 

регуляторної політики на 2016 рік.  

Текст інформації додається до протоколу (додаток 41). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П., Коваленко О.А. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики на 2016 рік 

 

  „За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

Секретар                                                                                         С. Воронов 

  



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

 

 

Про Програму економічного  

і соціального розвитку  

Черкаської області на 2016 рік 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування    

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII, постійна комісія  обласної ради з 

питань екології, використання природніх ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій розглянула на засіданні постійної комісії, що 

відбулося 27 січня 2016 року, проект рішення обласної ради                           

«Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області                

на 2016 рік», внесений обласною державною адміністрацією. 

 Заслухавши інформацію директора Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації Карманніка Р.В., розглянувши проект 

рішення обласної ради постійна комісія вирішила: 

1. Підтримати проект рішення «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік» та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

  
  



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про стан виконання рішення 

обласної ради від 13.09.2011 № 8-

3/VI «Про цільову програму 

«Впровадження в Черкаській 

області проекту Програми 

розвитку Організації Об’єднаних 

Націй (ПРООН) та Європейського 

Союзу (ЄС) «Місцевий розвиток, 

орієнтований на громаду, фаза – 

II» на 2011 – 2014 роки» 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, інформацію «Про стан виконання рішення обласної ради від 

13.09.2011 № 8-3/VI «Про цільову програму «Впровадження в Черкаській 

області проекту Програми розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) 

та Європейського Союзу (ЄС) «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, 

фаза – II» на 2011 – 2014 роки», підготовлену Департаментом регіонального 

розвитку облдержадміністрації. 

 Заслухавши інформацію директора Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації Карманніка Р.В., постійна комісія вирішила: 

1. Інформацію про стан виконання програми «Про цільову програму 

«Впровадження в Черкаській області проекту Програми розвитку Організації 

Об’єднаних Націй (ПРООН) та Європейського Союзу (ЄС) «Місцевий 

розвиток, орієнтований на громаду, фаза – II» на 2011 – 2014 роки», 

затвердженої рішенням обласної ради від 13.09.2011 № 8-3/VI взяти до 

відома. 

 2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 13.09.2011 

№ 8-3/VI «Про цільову програму «Впровадження в Черкаській області 

проекту Програми розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) та 

Європейського Союзу (ЄС) «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду, 

фаза – II» на 2011 – 2014 роки», зі змінами, у зв’язку із закінченням терміну 

його дії.  

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова  
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про цільову програму 

«Впровадження в Черкаській 

області проекту Європейського 

Союзу (ЄС) та Програми розвитку 

Організації Об’єднаних Націй 

(ПРООН) та «Місцевий розвиток, 

орієнтований на громаду, фаза – 

III» на 2016 – 2018 роки» 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про цільову програму «Впровадження                          

в Черкаській області проекту Європейського Союзу (ЄС) та Програми 

розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) та «Місцевий розвиток, 

орієнтований на громаду, фаза – III» на 2016 – 2018 роки». 

 Заслухавши інформацію директора Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації Карманніка Р.В., розглянувши проект 

рішення, постійна комісія вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення «Про цільову програму «Впровадження 

в Черкаській області проекту Європейського Союзу (ЄС) та Програми 

розвитку Організації Об’єднаних Націй (ПРООН) та «Місцевий розвиток, 

орієнтований на громаду, фаза – III» на 2016 – 2018 роки» та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова  
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про оренду цілісного майнового комплексу  

Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація» 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про оренду цілісного майнового комплексу 

Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 

1. Рекомендувати внести зміни до проекту рішення «Про оренду 

цілісного майнового комплексу Черкаського обласного коммунального 

підприємства «Фармація», а саме: 

у пункті 1 проекту рішення слова  «терміном на 5 років» замінити 

словами на «терміном на 10 років». 

2. Підтримати проект рішення «Про оренду цілісного майнового 

комплексу Черкаського обласного коммунального підприємства «Фармація» 

із запропонованими змінами та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

3. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення зі змінами . 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова  
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про прийняття військового майна 

у спільну власність територіальних 

громад сіл, селиш, міст Черкаської 

області 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про прийняття військового майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селиш, міст Черкаської області». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про прийняття військового майна у 

спільну власність територіальних громад сіл, селиш, міст Черкаської області» 

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 
 

  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про передачу майна комунальної 

власності 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про передачу майна комунальної власності». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про передачу майна комунальної 

власності» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про списання майна комунальної 

власності 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про списання майна комунальної власності». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

1. Рекомендувати внести до проекту рішення «Про встановлення  

пільгової орендної плати на 2016 рік», такі доповнення: 

пункт 1 Дати дозвіл на списання доповнити підпунктом 16 такого 

змісту: 

«16) комунальному закладу «Обласний дитячий санаторій «Зміна» 

Черкаської обласної ради: 

квітника (31 кв. м), кількість 1 од., первісною вартістю 9765,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартістю 9765,00 грн.; 

газонів (850 кв. м), кількість 1 од., первісною вартістю 10200,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартістю 10200,00 грн.» 

2. Підтримати проект рішення «Про списання майна комунальної 

власності» із запропонованими доповненнями та рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради.  

3. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення з доповненнями . 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 
 

  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про оренду комунального майна 

бюджетними установами 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про оренду комунального майна бюджетними 

установами». 

 Заслухавши інформацію управління майном обласної комунальної 

власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна комісія 

вирішила:  

 

1. Рекомендувати внести до проекту рішення «Про оренду 

комунального майна бюджетними установами», такі доповнення: 

пункт  1 доповнити абзацом 1.4. такого змісту: 

«Головному управлінню Державної  казначейської служби України у 

Черкаській області, приміщення корисною площею 737,7 кв.м., загальною 

площею 1165, 57 кв.м. та підвальне приміщення загальною площею 33,5 кв.м. 

в адміністративній будівлі за адресою: м. Черкаси, бульвар Шевченка, 185». 

2. Підтримати проект рішення «Про оренду комунального майна 

бюджетними установами» із запропонованими доповненнями та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

3. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення з доповненнями . 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 
 

  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про оренду майна комунального 

підприємства «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності» 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про оренду майна комунального підприємства 

«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності»». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про оренду майна комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності» та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про внесення змін до Методики 

розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної 

комунальної власності та 

пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної 

ради від 06.04.2012 № 14-5/VI 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про внесення змін до Методики розрахунку 

орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності та пропорції 

її розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Проект рішення «Про внесення змін до Методики розрахунку 

орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності та пропорції 

її розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI» 

не підтримувати та не рекомендувати розглядати питання на сесії обласної 

ради.  

2. Не пропонувати депутатам обласної ради розглядати питання та не 

підтримувати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про встановлення  пільгової 

орендної плати на 2016 рік 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про встановлення  пільгової орендної плати на 

2016 рік». 

 Заслухавши проект рішення начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., постійна комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про встановлення  пільгової орендної 

плати на 2016 рік» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про часткове звільнення від 

сплати надходжень від орендної 

плати 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про часткове звільнення від сплати надходжень 

від орендної плати». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 

1. Рекомендувати внести до проекту рішення «Про часткове звільнення 

від сплати надходжень від орендної плати», такі доповнення: 

пункт  1 доповнити абзацом 7 такого змісту: 

«комунальне підприємство «АТП Черкаської обласної ради» 

2. Підтримати проект рішення «Про часткове звільнення від сплати 

надходжень від орендної плати» із запропонованими доповненнями та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

3. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення з доповненнями . 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 
 

  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про реорганізацію Чигиринської 

спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату I-II ступенів 

Черкаської обласної ради 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про реорганізацію Чигиринської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату I-II ступенів Черкаської обласної ради». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 

 1. Підтримати проект рішення «Про реорганізацію Чигиринської 

спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату I-II ступенів Черкаської 

обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 

 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про зміну найменування та 

затвердження статуту у новій 

редакції Смілянської спеціальної 

загальноосвітньої школи –

інтернату Черкаської обласної 

ради 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про зміну найменування та затвердження 

статуту у новій редакції Смілянської спеціальної загальноосвітньої школи –

інтернату Черкаської обласної ради». 

 Заслухавши інформацію управління майном обласної комунальної 

власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна комісія 

вирішила: 

 

 1. Підтримати проект рішення «Про зміну найменування та 

затвердження статуту у новій редакції Смілянської спеціальної 

загальноосвітньої школи –інтернату Черкаської обласної ради» та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про зміну найменування 

Бабанської спеціальної 

загальноосвітньої школи-

інтернату Черкаської обласної 

ради та затвердження Статуту 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про зміну найменування Бабанської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської обласної ради та 

затвердження Статуту». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про зміну найменування Бабанської 

спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської обласної ради та 

затвердження Статуту» та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про внесення змін до рішень 

обласної ради 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про внесення змін до рішень обласної ради». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішень обласної 

ради» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 27.12.2013 № 27-

12/VI «Про передачу та списання 

майна обласної комунальної 

власності» 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

27.12.2013 № 27-12/VI «Про передачу та списання майна обласної 

комунальної власності». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 27.12.2013 № 27-12/VI «Про передачу та списання майна обласної 

комунальної власності» та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 29.04.2011 № 5-27/VI 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про внесення змін до рішень обласної ради». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення, постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішень обласної 

ради» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про призначення Волошина О.О. 

директором комунальної  установи 

Черкаської обласної ради  «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я 

населення «Спорт для всіх» 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про призначення Волошина О.О. директором 

комунальної  установи Черкаської обласної ради  «Черкаський обласний 

центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх»». 

 Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С. В., розглянувши проект рішення,  постійна 

комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про призначення Волошина О.О. 

директором комунальної  установи Черкаської обласної ради  «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх»» та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 
  



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії обласної ради з питань  

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

 

Про Положення про постійні комісії 

обласної ради 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування     

в Україні», п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами, постійна комісія  обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної 

політики розглянула на засіданні постійної комісії, що відбулося 10 лютого 

2016 року, проект рішення «Про Положення про постійні комісії обласної 

ради». 

 Заслухавши інформацію начальника управління організаційно-

правового та інформаційного забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради Бреус О.В., постійна комісія вирішила: 

 1. Підтримати проект рішення «Про Положення про постійні комісії 

обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект рішення. 

 

 

Голова постійної комісії      Н. Кравцова 
 

 

 
 


